
 

 

Dagsorden/referat 
 

 

Skolebestyrelsen Dato: 21/10-2024 Sted: Skolen 

 

Kl. 17.00-19.00 

 

Tilstede:  

 
Fraværende: MM, LH 

 

 Hvad handler 

dagsordenspunktet om?  

Referat:  

JN 

Punkt 1 Orientering fra: 

a) Godkendelse af 
referat 

b) Pædagogisk Forum 
c) Skolens ledelse – 

økonomi + 
personalesituationen  

d) Til- og afgang 
e) Bæktoften 

f) Trivsel  

g) Orientering i øvrigt  
 

a) Godkendt 

b) Skoleplanen var på pæd. forum 
c) Bestyrelsen bliver orienteret om 

fraværssituationen blandt de 
ansatte på skolen. 

Der er kommet nye skemaer fra 
uge 43. 

d) 
e) Annette fortæller om hvordan 

det går i SFO´en. Bestyrelsen er 
meget interesseret i, hvordan 

antallet af børn i ferien stemmer 
med at tilmeldte antal. Der har 

været tilmeldt en del flere til 
feriepasningen end der kom. 

Bestyrelsen ønsker at udarbejde et 
skriv om betydningen af ”fejl 

tilmeldinger” i feriepasningen. 
Dette skriv skal sendes til 

forældrene inden næste 
feriepasning.   

f) 
g) 

 

Punkt 2 Budget  Bestyrelsen orienteres om hvordan 

økonomien ser ud lige nu, og 
hvordan forventningerne er til 

resultatet for året. Dette gælder for 
både skole og SFO. 

Tovholder  JN  

Punkt 3 Bestyrelsens 

tilbagemeldinger fra 
forældremøder  

Det er indtrykket, at besøget til 

forældremødet i indskolingen gik 
godt.  

Der er et ønske fra bestyrelsens 
side om, at mellemtrinnet og 

overbygningen kunne starte op 



 

samlet. Dette vil gøre det muligt at 

kommer omkring alle klasserne.  
Bestyrelsen vil gerne, at 

forældremøderne i de forskellige 
afdelinger placeres på forskellige 

dage. 
Bestyrelsen vil gerne, at der 

udarbejdes en trivselshåndbog. 
Denne håndbog skal vise hvordan 

skolen sætter fokus på trivsel, og 
skal fremlægges af bestyrelsen på 

forældremøderne. 
Trivselshåndbogen skal udarbejdes 

i et samarbejde mellem lærerne, 
AKT og bestyrelsen. 

Tovholder JN  

Punkt 4 Besøg i elevrådet Elevrådet holder møde hver første 
onsdag i måneden fra kl. 12:10. 

Tovholder JN  

Punkt 5 Skoleplanen Frederik gennemgår og forklare 
skoleplanen for bestyrelsen. 

Tovholder  FN  

Punkt 6 Tilføjelser til årshjul og 
orientering omkring 

skoleplan 

Det ønskes, at der laves en 
introduktion til årshjulet i juli, for 

evt. nye medlemmer af 
bestyrelsen.  

Der arbejdes på en mere 
overskuelig udgave af årshjulet. 

Bestyrelsen ønsker 
forældremøderne i starten af 

skoleåret planlagt i juni (hvis det er 
muligt). 

Tovholder  JN  

Punkt 7 Evt.  

   
 

Punkter til kommende 
møder: 

• Nyt udspil til årshjul 
• Skriv til forældrene ang. feriepasning 

i SFO´en 
• Mulige datoer for internat. 

Hvem skal informeres om hvad?  
 

 


